Wednesday, 5-20-20

Dear CCS Families,

Thank you to those who have filled out the uniform survey. Our goal is to have one supplier provide reasonably priced, good quality, comfortable and attractive uniforms. We will keep the survey open until the end of this week so if you have not filled out the survey yet, please do so. https://www.surveymonkey.com/r/CCSuniformsurvey

Tomorrow, Thursday May 21st, we will stream a live chapel at 4pm. Pastor Jerry Wong will be sharing about Hope. Don't miss out! Please join us by using this link: https://livestream.com/bacbcalameda/20200521-ccs-chapel

Bay Area Chinese Bible Church VBS (Vacation Bible School) 2020 (VIRTUAL)

DATE: Monday July 20 to Friday July 24, 2020 FEE: \$15 for the first child, \$10 for each sibling (Includes "student pack" materials, ... etc.)

GRADE: entering grades 1-5 in Fall, 2020

Registration form available at <u>www.bacbc.org</u> See the attached flyer and registration form. **REGISTER BY July 1, 2020**

Come join us virtually for songs, Bible lessons and a special "imagination station" Questions? Contact us @ (510) 738-7237 or vbs@bacbc.org

Bible Verse:

1 Thessalonians 2:11-12 "For you know that we dealt with each of you as a father deals with his own children, encouraging, comforting and urging you to live lives worthy of God, who calls you into his kingdom and glory."

In Christ,

CCS Administration

親愛的 CCS 家長:

謝謝那些已經完成填寫校服調查表的家長。 我們的目標是找到一個供應商,這供應商不但能提供合理價格,且在所制作的校服有優良質量使穿着舒適得體。我們在本週末之前都會接受提供意見,因此,如果您尚未填寫調查表,請盡快在以下網頁上填寫。

https://www.surveymonkey.com/r/CCSuniformsurvey

明天(5月21日星期四),下午4點我們將有在學校會堂現場直播的崇拜。 黄牧師 將分享 關於希望的信息。 不要錯過! 請使用以下鏈接加入聚會。

https://livestream.com/bacbcalameda/20200521-ccs-chapel

2020年灣區華人聖經教會所舉辦的"暑期聖經學校"將在互聯網上進行。

上课日期:2020年7月20日星期一至2020年7月24日星期五

費用:第一個孩子15美元,其他每個兄弟姐妹10美元

(費用包含學生需用包, 其中有以下內容:有書本,6-7個有關課程活動所需要的幾個小道具,這些可以幫助解說的用具如幫助記憶聖經經文的小書片,幫助解說的小道具和貼紙等)

参加年級: 將在 2020年 秋季進入1-5年級的孩子

請在此 www.bacbc.org 網頁上註冊。傳單和報名表請見附件。

註冊日期將至7月1日结束

快來加入我們的行列,欣賞歌曲,上聖經課和體驗特殊的"想像力車站"。 如有相關問题可以致電 (510) 738-7237聯繫或發電子郵件到 vbs@bacbc.org

帖撒罗尼迦前書2章11-12節

你們也曉得我們怎樣勸勉你們,安慰你們,囑咐你們各人,好像父親待自己 的兒女一樣。要叫你們行事對得起那召你們進</u>祂國、得祂榮耀的上帝。 在基督裏,

灣區基督教學校行政部